Ministry of Health Directorate General of Private Health Establishments



وزارة الصحت المديريت العامت للمؤسسات الصحيت الخاصت

Circular No: 04/2016

تعميم رقم ، 2016/04

From	Director General of Private Health Establishments	المدير العام للمؤسسات الصحية الخاصة	من
To	 All private Health Establishments Head of Private Health Establishment Section – all Governorate - Circulate Head of Advertisements section – Follow up 	 جميع المؤسسات الصحية الخاصة مدير دائرة المؤسسات الصحية الخاصة بالمحافظات – للتعميم رئيس قسم الإعلانات الصحية - للمتابعة 	الی
Subject	Health advertisements of Private Health Establishments	الاعلانات الصحية عن المؤسسات الصحية الخاصة	الموضوع
Date	October 2016	أكتوبر 2016	التاريخ

It has been noticed recently that some Private Health Establishments are publishing and distributing health advertisements of their facilities, services and staffs to the public without getting approval of the Directorate General of Private Health Establishments (DGPHE).

You are here by requested not to publish any kind of health advertisement or distribute it to the public via any different types of communication channels such as leaflets, posters, pamphlets, SMS, Media (radio, TV and magazines) WhatsApp, twitter or Facebook without DGPHE approval.

Establishments who do not follow these instructions will be forwarded to the violation committee for necessary action. This is for your information and needful action.

نود الافادة بأنه قد تلاحظ لنا في الآونة الأخيرة قيام بعض المؤسسات الصحية الخاصة بالاعلان عن خدماتها وعن الكوادر لديها دون الرجوع الى المديرية العامة للمؤسسات الصحية الخاصة لأخذ التصريح للاعلان.

وعليه نودكم الالتزام عند نشر أي إعلان عن مؤسساتكم سواء كان عن طريق (المطويات، الملصقات, طرق الاذاعة والتلفزيون والجرائد، وسائل التواصل الأخرى مثل التويتر والفيس بوك والواتساب الخ، أخذ تصريح الاعلان.

وعليه فإن أية مؤسسة لاتتقيد هذه التعليمات سوف يتم احالتها للجنة المخالفات الفنية والإدارية لإتخاذ اللازم . هذا للعلم والإيعاز الى المختصين لديكم بضرورة التقيد بالتعليمات. راجين من الجميع الإلتزام هذلك للمصلحة العامة .

